

《单词百科:recurrently是什么意思?recurrently怎么发音?recurrently的解释和用法》

英语单词recurrently是什么意思?recurrently怎么读?recurrently怎么发音?简答网为您整理了recurrently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



recurrently怎么读

recurrently的读音:[r 'k r ntl]

recurrently的意思

1、时作时辍;

recurrently的双语例句

1、 It will become persistent, more and more severe as the disease recurrently attacks.

随着疾病的反复发作,听力下降将变为持续性的,而且越来越严重.

2、 Onset: the disease may recurrently attack for many years.

此病可多次反复发作，持续多年。

3、 Study on the United real-time correction of the least squares estimates recurrently and autoregressive model of errors

递推最小二乘与误差自回归联合实时校正方法

4、 Moreover, a method of transforming polygon is proposed to recurrently optimize power supply network, and it results in a cost lowest network.

同时提出了多边形变换的方法，对供电网络逐次优化，最终得到一个费用最小化网络。

5、 Such media stories about the economists' disappearing consensus on free trade have been recurrently written in the past 20 years.

过去20年，对有关经济学家正对自由贸易失去认同，新闻媒体反复作过很多报道。

6、 France has distinct bipolar characteristics; intensely proud while recurrently worried about the world in which it finds itself.

法国有着独特的双极特性；极为骄傲，同时经常为自己所置身的世界感到担忧。

7、 The solutions below are descriptions of how these issues have been recurrently solved and may serve as a pattern to help you on your next project.

下面的解决方案描述了这些问题是如何循环地解决的，并且可以作为模式用于下一个项目，以助您一臂之力。

以上是简答网为您整理的recurrently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/recurrently>